

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.&

CHEMICALS

Date: 18-09-2022 09:43:41 AM

Subject: Annual Report

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية التاريخ: 18-09-2022 09:43:41 AM الموضوع: التقرير السنوي

1- First: As for local sales, there are no customers who make up 10% or more of the total sales. As for external scientists, there are customers who make up more than 10% of the total sales.

Second: The ownership of the resigning members and their representatives during the year of the securities issued by the company

The General Company for the Pharmaceutical Industry and Medical Supplies, represented by Adel Ahmed Shabib Al-Jubouri until 27/4/2021, and he has no ownership of shares during the representative period in 2021 and 2020 as well.

The General Organization for Social Security, represented by Ahmed Hamad Mutlaq Al-Nuaimat, until 31/5/2022, and he does not have any ownership of shares during his representation period in 2021 and 2020 as well.

اولا: بالنسبة للمبيعات المحلية فلا يوجد عملاء يشكلون 10 فاكثر من اجمالي المبيعات ، اما بالنسبة للعلماء الخارجين فيوجد عملاء يشكلون اكثر من 10 % ثانيا: ملكية الأعضاء المستقيلين وممثليهم خلال العام من الاوراق المالية المصدرة من قبل الشركة الطامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية ويمثلها عادل احمد شبيب الجبوري حتى تاريخ 2021/4/27 ولا يوجد له اي ملكية لاسهم خلال فترة تمثيلة في عام 2021 و 2020 ايضا . المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي ويمثلها احمد حمد مطلق النعيمات حتى تاريخ 2022/5/31 ولا يوجد له اي ملكية لاسهم خلال فترة تمثيلة في ام 2021 و 2020 ايضا .

31-12-2021 31-12-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Mohammad ja'ara

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad ja'ara